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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 15 d’abril de 2025, a les 09,07 hores, a la Sala de Juntes 

del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá i amb 

l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió 

ordinària el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

ASSISTENTS AMB VOT: 
Maria Vicenta Mestre Escrivá, Rectora 
Maria Elena Olmos Ortega, Secretària 
General 
Juan Vicente Climent Espí, Gerent 
 
Designats per la Rectora 
Isabel Vázquez Navarro, Vicerectora 
d’Estudis 
Ángeles Solanes Corella , Vicerectorat de 
Formació Permanent, Transformació 
Docent i Ocupació 
Carlos Hermenegildo Caudevilla, 
Vicerector d’Investigació 
Ester Alba Pagán, Vicerectora de Cultura i 
Societat 
Carles Padilla Carmona, Vicerector 
d’Internalització i Multilingüisme 
Joaquín Aldás Manzano, Vicerector de 
Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 
Informació 
Justo Herrera Gómez, Vicerector 
d’Economia i Infraestructures  
Pilar Serra Añó, Vicerectora de 
Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable  
Silvia Martínez Gallego, Vicerectora 
d’Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives 
Marcos Durá Gimeno, Delegat de la 
rectora per a estudiantes i estudiants 
María Vicenta Alandí Palanca, PTGAS  
Fuensanta Domenech Roda, Directora 
SIUV 
Laura Nebot Astasio, Coordinadora de 
l’AGE 
 
Convidada per la Rectora 
Teresa Bondía Alberola Cap del Servei de 
Recursos Humans Pdi per a expliar els 

punts corresponents al Vicerector 
d’Ordenació Acadèmica i Professorat 
Deganes i Degans amb veu i vot 
 
Amparo Ruiz Saurí, Degana Fac. Medicina 
i Odontologia 
Francisco Muñoz Murgui, Degà Fac.  
Economia 
Maria Rosa Álvarez Sellers, Degana en 
funcions Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació 
Manuel Lomas Cortés, Degà Fac. 
Geografia i Història 
Sofía Pérez Alenda, Degana Fac. 
Fisioteràpia 
Elena Mut Montalvá, Degana Fac. Ciències 
Socials 
Enric Valor i Micó, Degà Fac. Física 
José Salvador Moll Cebolla, Degà Fac. 
Ciències Matemàtiques  
 
Representant departaments:  
Juan Gambini Buchón (C. Blasco Ibáñez) 
Mª Ángeles Soler Movilla (C. Tarongers) 
Jesús Muñoz Bertomeu Representant a 
Roc Ros Palau Departament Biologia 
Vegetal 
 
Representant Instituts universitaris:  
Francisco Alonso Pla 

 
Representants elegits pel Claustre: 
PDI Doctor amb vinculació permanent: 
José Manuel Almerich Silla 
José Manuel Claver Iborra 
Pedro Cillero Salomón 
Emilia Ferrer García 
Javier Guardiola García 
Marcela Isabel Jabbaz Churba 
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Begoña Milian Medina 
Mª Natividad Orellana Alonso 
 
PDI no Doctor o sense vinc. permanent: 
Rafael Fernández Maximiano 
Vicente García Santos 
 
PTGAS: 
Laura Coscollá Pascual 
Carlos Javier López Benedí 
Jacinto José Torrecillas Martínez 
 
PIF: 
Zaira Torres Romero 
 
Estudiantat:  
Joan Úbeda Gironés 
María Vigo García 
 
ASSISTENTS SENSE VOT: 
Deganes i degans: 
Antonio Martínez Sabater, Degà Fac. 
d’Infermeria i Podologia 

Antonio Manuel Ferrer Manchón, Degà 
Fac. Psicologia i Logopèdia 
Ana Maria Botella Nicolás, Degana de la 
Fac. de Magisteri 
Rafael Ibáñez Puchades, Degà Fac. 
Química 
Hortensia Rico Vidal, Degana Fac. 
Farmàcia i Ccies. Alimentació 
José Rafael Magdalena Benedicto, 
Director ETS Enginyeria 
Mª Amparo Tórtola Baixauli. Directora de 
l’Escola de Doctorat 
 
Representació Sindical 
Aniceto Masferrer Domingo, President 
Junta del PDI 
Carmen Hernández Ortega, Presidenta 
Junta PAS 
Rafael Moll Noguera, President Comitè 
d’Empresa 

 

 

 

 

Excusen la seua assistència:  

 

Assistents amb veu i vot: 
 
Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat Ernest Cano Cano 
Degana Fac. Dret: Clara Viana Ballester 
Representant de Directors Departaments: Roc Ros Palau (C. Burjassot-Paterna) en 
representació acudix Jesús Muñoz Bertomeu. 

 
Elegits pel Claustre: 
 

Estudiant Laia Darós Serrano 
 

Assistents amb veu sense vot: 

 
Degana Fac. de Filosofia i Ccies. de l’Educació: María Elena Cantarino Suñer 

 

Per a tractar els punts del següent: 
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ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 11 de març de 2025. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, del procediment, criteris generals i barem per a les 
convocatòries de processos selectius d’estabilització de places temporals de 
professorat associat. 

4. Aprovació, si escau, de modificació del barem per a la selecció de professorat 
Ajudant Doctor dels departaments adscrits a la Facultat de Física. 

5. Aprovació, si escau, de la revisió de plantilla de PDI (confirmació, transformació o 
amortització de places vacants). 

6. Aprovació, si escau, dels Criteris de reducció de la docència per al curs 2025-2026. 

7. Aprovació, si escau, de la proposta de pla d’estudis del grau en Arqueologia de la 
Universitat de València. 

8. Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció de titulacions a àmbit de 
coneixement. 

9. Aprovació, si escau, de les propostes de modificació de plans d’estudis de grau. 

10. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació de memòria de programa de doble 
titulació de grau. 

11. Aprovació, si escau, de contractes de llicència de drets d’us i explotació. 

12. Aprovació, si escau, de la proposta de la liquidació del Pressupost de la Universitat 
de València, corresponent a l’exercici 2024. 

13. Aprovació, si escau, de la modificació dels requisits d’accés a l’Escala Tècnica 
Superior de Veterinària. 

14. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

15. Torn obert de paraules. 

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 

declara oberta la sessió. 

La Sra, Rectora agraix la presència a aquest consell abans dels dies de descans per la 

Pasqua. 

Dona la benvinguda a Teresa Bondia cap de servei de RRHH PDI que substitueix al 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat Ernest Cano en els punts que ell portaria, 

i per tant li dona les gracies  per acompanyar-nos y defensar aquests punts. 



CONSELL DE GOVERN 15 D’ABRIL DE 2025 

 

 4 

A continuació, es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 11 de març de 2025. 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 

Virtual. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent: 

 

ACGUV 75/2025. “Aprovar l’acta del Consell de Govern d'11 de 
març de 2025”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

 

La Sra. Rectora dona la benvinguda als membres del Consell de Govern que, com sol 

ocórrer en aquestes dates, se situa entre les falles i les vacances de Pasqua. 

Així, des del passat dia 11 de març en què tingué lloc la darrera sessió ordinària d’aquest 

Consell, ens comunica que: 

Va tindre lloc el 12 de març, a la Marina de València, l’acte de lliurament de les beques de 

Santander Universidades en la seua convocatòria especial per a l’estudiantat afectat per 

la DANA. 

Com va informar la Sra. Rectora al Consell de govern, les nostres beques pròpies, dotades 

amb un milió i mig del pressupost de la Universitat de València, ja foren resoltes i estan 

essent pagades a les persones beneficiàries. 

D’igual manera, el passat 9 d’abril es lliuraren els premis de la Fundación Carmen Izquierdo 

Besante Monzó corresponent al passat curs 2023/2024. 

Recorda que el passat dia 13 de març es va inaugurar el Jardí Vertical ubicat a la Facultat 

d’Infermeria i Podologia, motiu pel qual agraeix la col·laboració de l’Ajuntament de València 

en aquesta iniciativa del centre i del vicerectorat de Sostenibilitat. 
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Al llarg d’aquestes setmanes han continuat celebrant-se els fòrums d’ocupació, en concret, 

el passat dia 24 de març, el de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació. I hui mateix, a l’Escola 

Tècnica Superior d’Enginyeria UV està celebrant-se el Fòrum STEM de Ciència i Tecnologia. 

La Sra. Rectora dona les gràcies als centres implicats, a UVocupació i al vicerectorat de 

Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació. 

La nostra Universitat també ha acollit la setena edició del congrés d’estudiants de Ciències 

Gastronòmiques i la tercera del Congrés d’Estudiants de Ciència i Tecnologia dels Aliments. 

A més, entre els dies 2 i 4 d’abril, la nostra Universitat va acollir, a la Facultat de Filosofia i 

Ciències de l’Educació, el congrés MoodleMoot Spain, reunint mes de 250 professionals 

de l’educació, la tecnologia i la formació en entorns digitals. Dona l’enhorabona a la Facultat 

i al vicerectorat de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la Informació. 

En eixes mateixes dates, es va acollir la catorzena trobada de la Xarxa de Serveis de Suport 

a Persones amb Discapacitat de les Universitats. Afirma ser la primera universitat 

presencial d’Espanya en nombre d’estudiants amb discapacitat. Amb aquestes paraules, 

també, mostra felicitacions a UVocupació i a les persones que fan possible cada dia, des 

de les activitats docents i des del suport a les activitats universitàries, aquesta tasca 

integradora. I aprofita per traslladar a UVdiscapacitat l’enhorabona per l’excel·lent 

organització d’aquestes jornades. 

 

Seguidament, felicita al Dr. Aniceto Masferrer Domingo, catedràtic d’Història del Dret de 

la nostra Universitat i president de la Junta de PDI, qui ha rebut el Premi Nacional 

d’Investigació Francisco Martínez Marina a l’excel·lència en els treballs en història jurídica 

i institucional. 

També a la Sra. Carmela Vieites Figueris, investigadora en formació a la Facultat de 

Filologia, Traducció i Comunicació, per l’obtenció de la beca de doctorat de la Fundació La 

Caixa per a cursar estudis a l’estranger. 

Així mateix, manifesta la felicitació més sincera al catedràtic emèrit de Filosofia Moral, Dr. 

Jesús Conill, que va ser investit el passat 14 de març com a Doctor “Honoris Causa” per 

la Universidad Pontificia de Salamanca. 

Per tant manifesta la felicitació més sincera. 

Per altra banda, lamenta informar al Consell el traspàs del catedràtic jubilat de Física 

Atòmica, Molecular i Nuclear Antoni Ferrer. 
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A continuació, comunica al Consell de Govern que, finalment, han rebut informació positiva 

respecte de l’aprovació, i posterior publicació, de la Relació de Llocs de Treball de la nostra 

Universitat, el que obri un horitzó d’esperança per poder dur endavant les polítiques de 

recursos humans acordades, planificades i aprovades. 

 

La Sra. Rectora exposa a les companyes i companys membres del Consell de Govern. que, 

la nostra ciutat té una fundació romana i, des de la nostra creació com a Universitat en 

1499 pels Jurats de la ciutat, ens hem projectat activament sobre la realitat valenciana.  

Això inclou l’estudi del nostre passat com a poble. En eixe sentit el passat dijous 9 d’abril la 

Sala de la Muralla localitzada al Col·legi Major Rector Peset, amb l’espectacular i imponent 

vista de les restes de la memòria àrab construïda sobre l’illa fluvial del Túria, va acollir la 

presentació del llibre sobre la Ciutat de València, de Manuel Sanchis Guarner, que en una 

versió revisada en 2007 pel professor Roselló, i en una edició a cura del professor Josep 

Vicent Boira, porta a la llum les il·lustracions inèdites que feu qui va ser primer catedràtic 

de Filologia Catalana de la nostra Universitat, per això, invita a conèixer aquesta nova edició 

d’una obra singular que ens permet conèixer millor aquesta ciutat. 

 

Remarca que, la nostra Universitat va ser fundada fa enguany 526 anys, i els actes del 525 

aniversari foren ajornats com a conseqüència de la inundació per la DANA del passat mes 

d’octubre. 

En el marc d’eixos actes de celebració, el divendres passat es va celebrar el reconeixement 

a un conjunt d’institucions amb les quals la Universitat manté estretes relacions, des de les 

fundacions Mira’m, FESORD, ASINDOWN, CERMI, Amigó i l’ONCE, fins institucions culturals 

com Caixa Fòrum, les fundacions Bromera, Bancaixa, Goerlich, Per Amor a l’Art, Hortensia 

Herrero, els museus del Col·legi de l’Art Major de la Seda, de Belles Arts de València, el 

Centre del Carme de Cultura Contemporània, el Museu Valencià de la Il·lustració i la 

Modernitat, l’Institut Valencià de Cultura, ETNOR, el Club de Encuentro Manuel Broseta i la 

fundació que porta el nom del nostre professor de Dret assassinat al Campus de Blasco 

Ibáñez per ETA. 

Es reconeguéren també destacades institucions de la societat valenciana, com les Festes 

de Sant Bult i el Tribunal de les Aigües de València, el nostre sector públic instrumental i 

les fundacions Cañada Blanch i Carmen Izquierdo Besante. 
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Junt a aquestes institucions, un total de 34 universitats internacionals i 32 universitats 

Europees, i els centres adscrits Florida Universitària i EDEM, així com les xarxes 

d’universitats UNIVERSIA/Santander Universidades, HACU, AUIP i IAUP, la Xarxa Vives 

d’Universitats i CRUE, la Conferència de Rectores i Rectors de les Universitats Espanyoles. 

 

Seguint amb aquest informe, la Sra. Rectora informa de l’acte de reconeixements celebrat 

ahir, a un conjunt d’administracions i institucions que han col·laborat estretament amb la 

nostra Universitat. 

En el cas de l’arquebisbat, des de la fundació de la Universitat, essent l’arquebisbe durant 

segles canceller de la Universitat.  

Es van reconèixer les institucions de la Generalitat Valenciana: Les Corts i el Consell 

Valencià de Cultura, Acadèmia Valenciana de la Llengua, Comitè Econòmic i Social. 

L’Administració de Justícia, les forces policials, cossos i forces de seguretat de l’Estat i 

forces armades, amb les quals es col·labora en activitats docents i de recerca. 

I un ampli conjunt d’ajuntaments amb els quals la nostra relació és de cooperació 

institucional, reforçada amb programes més recents com Salvem les fotos, com a 

conseqüència de la Dana o amb seus del programa UniSocietat. 

Així com  també a la Diputació de València que, des de la mateixa fundació de la institució, 

ha tingut una estreta col·laboració històrica amb la nostra Universitat. 

I, per suposat, als ajuntaments on la Universitat disposa de seus: Aras de los Olmos, Gandia, 

Ontinyent, Burjassot, Paterna i València, especialment València, ja que la nostra Universitat 

és de fundació municipal. 

Es va comptar amb la presència de la Ministra de Ciència, Innovació i Universitats, tant en 

eixe acte com el que ahir, tot seguit, va tindre lloc: la reparació de les víctimes de la nostra 

Universitat al llarg de la Guerra Civil i el Franquisme. 

Informa també que un total de 22 persones foren reparades ahir. No són totes les que 

aquest Consell de Govern va autoritzar que actuàrem en nom d’elles o en representació de 

les seues famílies, atenent als criteris de compliment de requisits de documentació legal 

que no ha estat disponible en tots els casos. 

Entre les persones reparades ahir es trobaven porters de la Universitat, professors 

auxiliars interins i temporals, catedràtics, secretaris de facultat, secretaris generals de la 

Universitat, Vicerectors i Rectors, fent menció al rector José Puche, que va jugar un paper 
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destacat en el suport a les persones exiliades a Mèxic, presidint el Comitè Tècnic de Suport 

als Refugiats Espanyols, CTARE, creat pel govern de la República a l’Exili, i el rector Peset 

Aleixandre, afusellat. 

Manifesta l’emotivitat de poder estrènyer les mans dels descendents d’aquestes persones 

que patiren la persecució política pels seus ideals, persones que contribuïren a fer realitat 

la Universitat de hui en dia i per tant cal recordar-les no sols en aquest acte, sinó dia a dia. 

Explica que per això ahir es va anunciar que, en el marc dels quaranta anys de la publicació 

dels nostres Estatuts de l’era democràtica, s’obrirà un portal de Memòria Democràtica. 

 

Així mateix, informa que ahir de vesprada, també, el Consell Social va lliurar els seus Premis 

Universitat-Societat. Enguany els premiats i premiades han estat Adela Cortina, Carlos 

Simón, Vanessa Paredes i l’empresa Power Electronics. La Sra. Rectora dona l’enhorabona 

a totes i tots ells. 

Aprofita per anunciar que el pròxim dia 6 de maig es va a convocar un altre acte de 

celebració de 525 aniversari per a les entitats i institucions externes que falta reconèixer 

com son les associacions professionals i col·legis oficials, acadèmies, mitjans de 

comunicació, agents socials, empreses i càtedres, així com ambaixades i consolats. 

Espera la presència dels membres del Consell de Govern també en aquest acte, com ja van 

fer en els altres dos actes als quals ha fet menció anteriorment, la qual cosa els agraeix 

molt. 

Finalitza el seu informe indicant que la Sra. Rectora i la resta del Consell de Direcció queda 

a disposició dels presents per ampliar qualsevol informació relacionada en aquest Informe. 

 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 
 

 

3. Aprovació, si escau, del procediment, criteris generals i barem per a les 

convocatòries de processos selectius d’estabilització de places temporals de 

professorat associat. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Cap del Servei de RRHH (PDI) Teresa Bondia qui exposa 

les dades i trets fonamentals del procés d’estabilització de les places de professorat 

associat amb contractes temporals que s’ha de realitzar en execució de la Disposició 
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Transitòria de la LOSU i que es recullen en el document sobre procediment i criteris 

generals que es sotmet a la consideració del Consell de Govern: 

El procés afecta a dia d’avui a 896 places (incloses en l’Annex 2), que es proveiran per 

concurs de mèrits, llevat que queden vacants abans de la seua convocatòria que està 

previst publicar de l’1 de setembre al 31 de desembre de 2025, tenint en compte l’elevat 

nombre de places, que cal concretar amb els departaments els requisits de titulació i que 

la convocatòria ha de ser autoritzada per la Generalitat Valenciana. Els concursos es 

resoldran abans del 30 d’abril de 2026 i els corresponents contractes de caràcter indefinit 

se signaran amb efectes d‘1 de setembre de 2026, per tal de garantir la continuïtat de la 

docència en el curs 2025-26. A aquest efecte es preveu en el punt 10 del document que 

amb data 1 de setembre de 2025 es procedirà a la renovació per un any dels contractes 

temporals corresponents a les places de professorat associat objecte del present procés 

d’estabilització. 

Quant a la dedicació docent de les places, de 90 hores o de 120 hores per curs acadèmic 

en els termes de la LOSU, es definirà en funció de les necessitats docents dels 

departaments, encara que els contractes contindran una clàusula de dedicació variable, 

de 3 a 4 hores de docència i idèntiques de tutories setmanals en funció de les necessitats 

docents del departament per a cada curs acadèmic. 

En relació al sistema de selecció, es tracta un concurs de mèrits en què el 60% de la 

puntuació correspondrà a l’experiència com a professorat associat (Bloc A), podent 

arribar-se a la màxima puntuació d’aquest apartat amb 12 anys de docència a la 

Universitat de València en l’àrea de coneixement a la que correspon la plaça (5 punts per 

any). La valoració de la resta dels mèrits, que suposa el 40 % de la puntuació total (Bloc B), 

s’efectuarà aplicant el barem específic que se sotmet a l’aprovació d’aquest Consell de 

Govern. 

Respecte al barem aplicable en el bloc B, s’ha partit del barem marc per a la selecció de 

professorat associat aprovat pel Consell de Govern amb un propòsit de simplificació, per  a 

facilitar l’actuació de les comissions de selecció, mantenint el que es considera essencial. 

L’estructura de la puntuació és diferent, sense identitat entre el valor aplicat a la docència 

i a la investigació, considerant raonable donar més pes a la docència i l’activitat professional 

en aquest tipus de contractació i en l’àmbit d’un procés d’estabilització de professorat que 

no té entre les seues funcions la investigadora. Els punts atorgats als diferents ítems s’han 
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establert tenint en compte la mitjana que resulta de les puntuacions atorgades en els 

actuals barems específics de centre, aprovats pel Consell de Govern. 

Cal destacar que a iniciativa de la Comissió de Professorat s’ha introduït una puntuació 

mínima per a l’adjudicació de la plaça, que la Mesa Negociadora ha concretat en 15 punts. 

Tant el document de “Procediment i criteris generals per a les convocatòries de processos 

selectius d’estabilització de places de professorat associat” com el barem que es proposa 

han rebut l’informe favorable de la Comissió de Professorat i l’aprovació unànime de la 

Mesa Negociadora de la Universitat de València, per la qual cosa es demana l’aprovació 

d’ambdós documents pel Consell de Govern i l’autorització de la convocatòria a concurs de 

totes les places dins del procés d’estabilització previst per la LOSU. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 76/2025. “Aprovar el procediment, criteris generals i barem 
per a les convocatòries de processos selectius d’estabilització de 
places temporals de professorat associat”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 

 

4. Aprovació, si escau, de modificació del barem per a la selecció de professorat 
Ajudant Doctor dels departaments adscrits a la Facultat de Física. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Cap del Servei de RRHH (PDI) Teresa Bondia que 

explica que, d’acord amb les disposicions del Reglament de Selecció del PDI de la 

Universitat de València, s’ha demanat informe al Comité d’Empresa i a la Comissió Tècnica 

de Barems sobre la proposta de modificació del barem aprovada per la Junta de Centre 

de la Facultat de Física. Ambdós informes són preceptius i no vinculants i consten entre la 

documentació aportada en aquest punt de l’ordre del dia. 

D’acord amb l’informe de la Comissió Tècnica de Barems es proposa: 

1.- Aprovar la modificació de l’ítem a) subapartat 2.2 del barem específic per a la selecció 

del professorat ajudant doctor de la Facultat de Física ja que el barem marc assenyala que 

la puntuació d’aquest ítem s’ha de concretar per banda dels Centres. 
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2.- No aprovar les modificacions proposades dels ítems c), d) i e) del subapartat 2.2, ja que 

suposen la fixació d’uns màxims que no estan contemplats en el barem marc i no poden, 

per tant, ser determinats en el barem específic sense una modificació del barem marc. 

3.- Aprovar les modificacions proposades en l’ítem a) del subapartat 3.2, ja que el barem 

marc assenyala que la puntuació d’aquest ítem s’ha de concretar per banda dels Centres 

i la proposta respecta les proporcions establertes en el Reglament de Selecció del PDI de 

la Universitat de València. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Física que vol explicar la raó 

d’aquestes modificacions. Comenta que l’any passat es va aplicar per primera volta el nous 

barems de la LOSU i alguns departaments van indicar que el volum de recerca era tan alt 

que al final el que decideix qui guanya la plaça son les hores dels cursets, cosa que no 

sembla raonable, per tant s’ha fet una reducció significativa de la puntuació i ara cal un 

nombre més elevat d’articles. 

Es refereix al apartat 2.2 de formació indicant que era conscient de que excedia a la seua 

competència, però si ha mogut una reflexió que faça que el Vicerector intente dur en davant 

una modificació en eixe sentit, es dona per satisfet. 

 

No hi ha més intervencions, per tant es demana l’aprovació d’aquest punt 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 77/2025. “Aprovar la modificació del barem per a la 
selecció de professorat Ajudant Doctor dels departaments adscrits 
a la Facultat de Física”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 

 

5. Aprovació, si escau, de la revisió de plantilla de PDI (confirmació, transformació o 
amortització de places vacants). 

 
La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Cap del Servei de RRHH (PDI). 
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La cap de Servei manifesta que es proposa la revisió de les places vacants de la plantilla en 

els termes informats favorablement de forma unànime per la Comissió de Professorat, 

expressats en la columna “Proposta a Comissió Professorat” del quadre inclòs en la 

documentació, així com l’autorització pel Consell de Govern de la convocatòria a concurs 

de les places de Professorat Ajudant Doctor resultants d’aquesta revisió. 

Exposa que per a la formulació de la proposta s’han aplicat els criteris de revisió de plantilla 

aprovats per la Comissió Permanent de la Comissió de Professorat i ratificats per aquesta, 

que són semblants als de cursos anteriors. Es proposa que les places amortitzades es 

transformen en places de professorat ajudant doctor i es reassignen a àrees de 

coneixement amb balanç docent estructural deficitari que compten amb professorat 

associat i no hagen obtingut places amb els criteris del programa de talent docent i 

investigador Maria Goyri. Aquestes àrees s’ordenaran utilitzant com a criteri el dèficit del 

balanç estructural incorporant la reducció prevista de la dedicació del professorat associat 

LOU per a adaptar-se a la LOSU. 

Tot seguit incideix en les propostes de revisió que se separen de la proposta dels respectius 

departaments, als quals en tot cas s’ha informat al respecte, i en particular destaca que 

d’acord amb els criteris resulta procedent amortitzar quatre vacants en les àrees de 

Genètica (1) i Química Inorgànica (3), les quals correspon transformar en places de 

professorat ajudant doctor i reassignar a les àrees de coneixement de Filosofia del Dret, 

Àlgebra, Història Medieval i Dret Internacional Públic i Relacions Internacionals, 

considerant el respectiu dèficit en el balanç docent estructural incorporant la reducció 

prevista de la dedicació del professorat associat LOU per adaptar-se a la LOSU. 

D’altra banda ressenya que, d’acord amb la proposta justificada del departament, es 

proposa transformar la plaça vacant de l’àrea de Ciència de la Computació i Intel·ligència 

artificial en plaça d’Ajudant Doctor i assignar-la al àrea de Teoria dels Senyal, del mateix 

departament,  donat que la docència corresponent passa a aquesta àrea, disminuint el 

dèficit estructural de l’àrea de Ciències de la Computació. 

Pel que fa a les àrees de Cristal·lografia i Mineralogia i d’Estratigrafia, actualment són àrees 

unipersonals i es proposa la seua desactivació, conforme amb la proposta del 

departament, i la reactivació de l’àrea de Geodinàmica Externa en el mateix departament, 

que rebrà la docència corresponent a ambdues àrees i l’adscripció de la plaça d’ajudant 

doctor resultat de la transformació de la vacant i de la plaça de professor ajudant doctor 
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de l’àrea d’Estratigrafia, que canvia voluntàriament d’àrea de coneixement. Es proposa al 

Consell de Govern l’aprovació de tots aquests canvis. 

Pel que fa a l’àrea d’Antropologia Física, es queda sense efectius amb la jubilació dels dos 

professors, per la qual cosa, conforme a la proposta del departament, es proposa 

desactivar-la i traslladar la seua docència a l’àrea de Biologia Funcional, a la qual 

s’adscriuran les dues places de professorat ajudant doctor resultants de la transformació 

de les vacants produïdes per jubilació, evitant que l’àrea entre en dèficit de recursos. 

Es proposa, doncs aprovar: 

1) La revisió de les places vacants de la plantilla, en els termes que ha informat 

favorablement de forma unànime  la Comissió de Professorat. 

2) L’activació de l’àrea de coneixement de Geodinàmica Externa, que rep la docència 

de les extintes àrees de Cristal·lografia i Mineralogia i d’Estratigrafia, així com 

l’adscripció a la mateixa d’una plaça d’ajudant doctor resultant de la transformació 

de la vacant generada en l’àrea de Cristal·lografia i Mineralogia, junt al canvi 

d’adscripció de la plaça de professorat ajudant doctor actualment adscrita a l’àrea 

d’Estratigrafia. 

3) L’autorització pel Consell de Govern de la convocatòria a concurs de les places de 

Professorat Ajudant Doctor resultants d’aquesta revisió.  

 
S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Química que exposa al respecte 

que és una qüestió de detall sobre la plaça que es canvia de l’àrea de Cristal·lografia i 

Mineralogia, en primer lloc lamenta que la Universitat perda un àrea científica com aquesta, 

però les circumstàncies i els plans d’estudi son les que sons i en segon lloc manifesta que 

eixa plaça encara que en els llistats apareix com assignada a la Facultat de Física, està en 

un departament de la Facultat de Biologia i sol·licita per tant que en els llistats s’elimine la 

referència a la Facultat de Química d’eixa plaça i passe en la nova adscripció a l’àrea de 

Geodinàmica Externa, que no te res a vore en la Facultat de Química, i que per tant 

s’assigne a la Facultat de Biologia. 

No hi ha més intervencions, per tant es demana l’aprovació d’aquest punt 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 41 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 
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ACGUV 78/2025. “Aprovar la revisió de plantilla de PDI 
(confirmació, transformació o amortització de places vacants)”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 

 

6. Aprovació, si escau, dels Criteris de reducció de la docència per al curs 2025-2026. 

La Sra Rectora torna a donar la paraula a la Cap de Servei, qui manifesta que els criteris 

proposats són els mateixos que els aplicats durant l’actual  curs 2024/2025, sense més 

modificació que l’actualització de dates, donat que el model de dedicació docent és el mateix 

per al curs 2025-2026. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 79/2025. “Aprovar els Criteris de reducció de la docència 
per al curs 2025-2026”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 

 
7. Aprovació, si escau, de la proposta de pla d’estudis del grau en Arqueologia de la 

Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que passa a exposar aquest 
punt. 
En primer lloc recorda que aquest Consell de Govern va aprovar en desembre de 2023 la 

expressió de interès d’aquest grau i la CEPE que havia d’elaborar el pla d’estudis. 

També indica que el Reial Decret 822/2021 diu que, abans de presentar la proposta d’un 

pla d’estudis a la agencia d’avaluació, cal que la Conselleria amb competències en 

universitats faça un informe de necessitat i viabilitat i, en eixe sentit, a final de juliol va arribar 

una instrucció de la Direcció General de Universitats amb el model de memòria que calia 

preparar. Es tracta d’un document molt complet i detallat, amb informació concreta del pla 

d’estudis, de la possible demanda i d’eixides professionals, o de disponibilitat de recursos, 

entre d’altres aspectes. La memòria es va remetre a Conselleria, qui va emetre l’informe 

favorable que s’aporta en la documentació del punt.    
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El pla d’estudis elaborat per la CEPE es va posar en exposició pública, tal com marquen els 

nostres estatus, i va rebre 4 esmenes-informes: 

Una esmena de la Facultat de Dret, una esmena de la secció de arqueologia del Col·legi 

oficial de doctors i llicenciats en Filosofia, lletres i ciències de València i Castelló, que es qui 

té les competències sobre arqueologia en la nostra comunitat, una esmena del museu de 

Prehistòria de la Diputació de Valencia i l’informe del servei de UVdiscapacitat. 

Les esmenes presentades i les respostes de la CEPE a les mateixes es poden consultar en 

la documentació lliurada per a aquest punt. En concret, la CEPE va arreplegar els 

comentaris fets pel servei UVdiscapacitat incorporant-los a la memòria, va agrair els 

comentaris de la secció de arqueologia i del museu de prehistòria, i va contestar l’esmena 

de la Facultat de Dret ratificant el caràcter multidisciplinari d’aquesta titulació i revisant els 

continguts de la matèria de gestió i difusió del patrimoni arqueològic i artístic. 

La vicerectora diu que s’inclou també l’informe de viabilitat del servei RRHH-PDI, que no és 

favorable perquè, òbviament, qualsevol nova titulació de grau que es presente requereix 

recursos addicionals ja que és molt difícil que totes les àrees implicades tinguen superàvit 

docent suficient per a la seua impartició. No obstant, i en eixe sentit, comenta que pot 

semblar que hi ha una discrepància entre l’actual informe de viabilitat i el contingut de 

l’apartat de RRHH que hi ha en la memòria que es va presentar a Conselleria que diu 

concretament que la Universitat disposa de capacitat formativa suficient per a impartir el 

nou títol i que el compromís per la contractació de personal és raonable i assumible. La 

Vicerectora remarca que l’apartat de RRHH de la memòria contemplava tota la plantilla, 

estructural i conjuntural, mentre que l’informe de viabilitat que es presenta ara només fa 

referència a la plantilla estructural.  

La vicerectora insisteix en el gran treball que s’ha fet i en l’esforç perquè el grau en 

arqueologia continga assignatures d’altres graus, especialment del grau en història, per a 

fer un aprofitament de recursos però, també, per a construir una doble titulació que 

pensem serà molt interesant per a la societat valenciana. 

Diu que el pla d’estudis té informe favorable de la comissió assessora d’estudis de grau i 

demana l'aprovació d'aquest Consell de Govern perquè puga continuar la seua tramitació 

amb l’expectativa de posar-lo en marxa en el curs 2026-2027. 

S’obre un torn d’intervencions.  
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La Sra. Rectora demana també el vot favorable perquè aquest grau és una antiga 

reivindicació, apostant per continuar treballant per la doble titulació i dona la paraula al 

Degà de la Facultat de Geografia i Història. 

Pren la paraula el Degà i en primer lloc dona les gràcies a la junta de la Secció d'Arqueologia 

del Col·legi de Doctors i Llicenciats en Filosofia, Lletres i Ciències de València i Castelló, al 

Museu de Prehistòria de la Diputació de València, a UVdiscapacitat i a la Facultat de Dret 

per ajudar amb les seues observacions a millorar la proposta del pla d'estudis del Grau 

d'Arqueologia, que hui es somet a la consideració d'aquest consell. També vol agrair al 

Vicerrectorat d'Estudis i al Vicerrectorat d'Ordenació Acadèmica i professorat i als 

respectius serveis per l'ajuda i orientacions constants. 

Destaca que el treball de la CEPE ha sigut molt intens des de la seua constitució al gener 

de 2024, implicant tota la Facultat de Geografia i Història en un projecte considerat 

il·lusionant i necessari per mitigar la falta d'oferta d'un grau en arqueologia en territori 

valencià. Aquest grau soluciona el problema que molts graduats pateixen en ser exclossos 

de borses de treball, especialment a l'estranger, per no comptar amb un títol específic en 

arqueologia. 

I per aixo manifesta que, amb aquest grau, es podran formar millors professionals amb 

totes les competències necessàries per a realitzar les millors intervencions arqueològiques 

tant en el territori com en l'estranger.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicedegà de la Facultat de Dret, Javier Guardiola. 

 
Pren la paraula el Vicedegà Javier Guardiola que es congratula per la implantació del Grau 

en Arqueologia; però, apunta tot seguit, que l’activitat arqueològica no es pot explicar sense 

referència al marc legal, ho diuen els escrits d’al·legacions de la Facultat de Dret i del 

Col·legi professional de referència, però també la mateixa memòria de verificació 

presentada, que afirma en la justificació del títol que “La Arqueología es la única disciplina 

del área de humanidades cuya actividad está específicamente regulada por normativa 

legal”. 

Tot i això, la CEPE ha optat per un disseny de transversalitat “intra-departamental”, on 

afirma la interdisciplinarietat però limita la docència a la pròpia Facultat. Entén que amb 

això es perd una magnífica oportunitat de fer una proposta molt millor, i que (en paraules 
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de la mateixa Memòria de necessitat i viabilitat) genera una proposta “Incompleta, porque 

se dejan fuera cuestiones y temas imprescindibles para la futura actividad profesional 

arqueológica cualquiera que ésta sea. No se estudia apenas legislación [fi de la cita]”. Si 

aquesta és la decisió, caldrà respectar-la, però li agradaría que li explicaren com es podrà 

“desarrollar ampliamente materias instrumentales para el ejercicio de la arqueología” 

incloent la legislació en matèria de patrimoni; i incorporar “aspectos legislativos y 

procedimentales”; com es donarà contingut a la competencia CON08 “Conocer y aplicar la 

legislación vigente en materia de protección, conservación y difusión del patrimonio 

arqueológico.” (pàgina 4 de la memòria, reclamada després en les pàgines 13, 16, 48, 50, 

52, 58, 60, 70, 72, 73, 75, 77, 81, 89, 90, 92, 94, 96, 98 i 100 per una vintena 

d’assignatures. Sol·licita que conste en acta que el vot a favor a aquest pla d’estudis en cap 

cas no ho és a la impartició de continguts jurídics per professorat sense formació jurídica, 

i que quedarà atent a l’aterratge d’aquesta proposta a les guies acadèmiques de les 

assignatures per evitar l’intrusisme acadèmic. 

La Sra. Rectora dona la paraula a Marcela Jabbaz PDI Doctora de la Facultat de Ciències 

Socials 

Marcela Jabbaz manifesta que es important que el pla d’estudis arreplegue la 

transversalitat d'àrees de coneixement. No s'ha d'oblidar que en el Departament de 

Sociologia i Antropologia Social hi ha una àrea específica, com indica el nom del 

departament, i que es treballa en temes de patrimoni des de la docència i la investigació 

durant molts anys. Aquesta experiència docent i investigadora és un patrimoni de la 

universitat que no es pot desaprofitar. 

Celebra la nova titulació, però la transversalitat i l'aplicació de la docència en la mateixa no 

pot desconèixer aquesta realitat. Es demana que conste en acta. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis. 

La Vicerectora diu que repetirà les paraules que va dir en la comissió assessora d'estudis 

de grau. El pla d'estudis s'ha treballat des de la coherència acadèmica i també amb 

coherència amb els plans d'estudis de totes les titulacions d'arqueologia que hi ha en l’estat 

espanyol. No hi ha cap titulació de grau en arqueologia en la universitat espanyola que 

continga una assignatura específica de legislació o d’antropologia, al igual que tampoc hi 

graus en arqueologia que contemplen una assignatura de química inorgànica o de física, 

àmbits que també es poden justificar que estan vinculats a la titulació. Diu que eixa 

vinculació d’altres àrees de coneixement complementàries es pot treballar després, quan 
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es faça el treball intern, que haurà d’aprovar aquest Consell de Govern, de determinar com 

es plasma eixa multidisciplinarietat en l’OCA i en les àrees de coneixement que han 

d’impartir els continguts. 

Comenta que en el pla d’estudis proposat les competències de legislació estan repartides 

entre assignatures perquè no sempre és necessari incloure una assignatura específica. 

Però no es vol centrar en dret, sinó comentar, en general, que la multidisciplinarietat s'ha 

de continuar treballant des de dins de la Universitat. 

No hi ha més sol·licituds de paraula. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 80/2025. “Aprovar la proposta del pla d’estudis del Grau en 
Arqueologia de la Universitat de València”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 

 

 

8. Aprovació, si escau, de la proposta d’adscripció de titulacions a àmbit de 

coneixement. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que presenta el punt recordant 

que l’adscripció a àmbit de coneixement del Grau en Comunicació Audiovisual ja havia estat 

aprovada per aquest Consell de Govern, però  s’ha rebut un informe no favorable de l’AVAP 

per l’adscripció concreta de l’assignatura “Documentació Comunicativa”. 

Explica que aquesta assignatura existeix també en el Grau en Periodisme, en el qual està 

adscrita a l’àmbit de  Periodisme, Comunicació, Publicitat i Relacions Públiques, i l’agència 

d’avaluació considera que en el Grau en Comunicació Audiovisual ha d’estar també adscrita 

a eixe àmbit de coneixement i no al de la titulació, que és el d’Industries culturals: disseny, 

animació, cinematografia i producció audiovisual.  

La Comissió de Qualitat i la Junta de Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació han 

aprovat aquesta adscripció i el document complet de la titulació que s’adjunta. També té 

informe favorable de la comissió assessora d’estudis de grau i es demana l’aprovació del 

Consell de Govern per a continuar la seua tramitació. 
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds 

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 81/2025. “Aprovar la proposta d’adscripció a àmbit de 
coneixement del Grau en Comunicació Audiovisual de la Facultat 
de Filologia, Traducció i Comunicació”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 

 

 
9. Aprovació, si escau, de les propostes de modificació de plans d’estudis de grau. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d’Estudis, qui explica que les 
modificacions presentades són conseqüència de l’adaptació de diverses titulacions al Reial 
Decret 822/2021, que estableix que les mencions en graus han de representar almenys 
el 20% dels crèdits de la titulació, és a dir, en un grau de 240 crèdits han de representar 
almenys 48 crèdits, i les especialitats en màsters no poden superar el 50% dels crèdits 
totals. 

Comenta que actualment hi ha cinc graus i dos màsters de la Universitat de València que 
no compleixen aquests requisits i ara es presenten les propostes de modificació del Grau 
en Treball Social i del Grau en Relacions Laborals i Recursos Humans de la Facultat de 
Ciències Socials.  

En ambdós casos, s’han incorporat les pràctiques externes de quart curs a les mencions, 
assolint així els 48 crèdits requerits sense necessitat de modificar l’estructura general dels 
títols. 

A més, en el Grau en Relacions Laborals i Recursos Humans s’han fet ajustos menors en 
dues assignatures optatives. 

La Vicerectora conclou el punt dient que les modificacions tenen informe favorable de la 
comissió assessora d’estudis de grau i demanant el vot favorable dels membres del Consell 
de Govern per a continuar amb la normalització de les memòries d’acord amb el nou reial 
decret. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 
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ACGUV 82/2025. “Aprovar la proposta de modificació del pla 
d'estudis de la titulació de Grau en Treball Social”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 

 
ACGUV 83/2025. “Aprovar la proposta de modificació del pla 
d'estudis de la titulació de Grau en Relacions Laborals i Recursos 
Humans”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
 

10.  Aprovació, si escau, de la proposta de modificació de memòria de programa de 

doble titulació de grau. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d’Estudis, qui diu que es proposa 

la modificació de la taula de reconeixements de la doble titulació de Grau en Química i Grau 

en Física. Explica que la memòria d’aquesta doble titulació ja havia estat adaptada al nou 

reglament de dobles titulacions però s’ha detectat un problema derivat de l’agrupació 

d’assignatures en paquets que impedien el reconeixement parcial fins a completar-los. 

Aquesta situació ha afectat negativament alguns estudiants en la sol·licitud de beques de 

col·laboració del Ministeri. 

Per tal de corregir-ho, la comissió de seguiment de la doble titulació, amb l’aprovació de les 

Juntes de Facultat, ha acordat una reestructuració dels paquets de reconeixements que 

manté la coherència acadèmica però permet aplicar els reconeixements de manera més 

progressiva, a mesura que l’estudiantat va superant les assignatures.  

La vicerectora diu que la proposta té informe favorable de la comissió assessora d’estudis 

de grau i demana l’aprovació del Consell de Govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se el acord següent: 

 

ACGUV 84/2025. “Aprovar la proposta de modificació de memòria 
de programa de Doble titulació de Grau en Física i Química”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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11.  Aprovació, si escau, de contractes de llicència de drets d’ús i explotació. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’investigació per ha presentar aquest punt, 

encara que correspon al Vicerectorat de Transferència i Innovació. 

 
El Vicerector d’Investigació presenta tres contractes per a la seua consideració: 

En primer lloc detalla una patent titulada Compostos i anticossos per a inmunodetecció de 

hidroanatoxines. Els inventors són Antonio Abad Somovilla i Ismael Navarro Fuertes del 

Departament de Química Orgànica. Explica que la tecnologia consisteix en els reactius 

necessaris per a la determinació química de tianotoxines pel Mètode de Inmunosanario de 

Patulina y la patent correspon en un 50% a la Universitat de València i un 50% al CSIC. 

El licenciatari és l'empresa Gold Standard Diagnostics Horsham, que es dedica al 

desenvolupament, fabricació i comercialització de tests ràpids Es proposa una llicència 

internacional de caràcter exclusiu amb aquesta companyia per un període de 30 anys i les 

contraprestacions econòmiques es troben en la documentació. 

 
En segon lloc la llicència que es proposa és la patent COMPOUNDS AND COMPOSITIONS 

THAT ATTRACT THE SPECIES PARACOCCUS BURNERAE, ATTRACTANT DEVICE AND 

METHODS FOR CONTROLLING AND/OR MONITORING THE PEST. L'inventor és Ismael 

Navarro Fuertes, també del Departament de Química Orgànica. Explica que en aquest cas 

es tracta d'un conjunt de feromones, components i dispositius que comprenen aquests 

compostos per a insectes de l'espècie Paracoccus Burnerae que permeten el control i 

seguiment de les plagues. Els titulars de la patent són la Universitat Politècnica de València 

en un 50%, la Societat Limitada de Ecologia i Protecció Agrícola en un 15% i la Universitat 

de València en un 35%. La licenciatària seria l'empresa Ecologia i Protecció Agrícola, SL. 

Es proposa una llicència exclusiva per a l'explotació de la patent durant 20 anys. Les 

despeses del manteniment de la patent seran assumides per l'empresa i les 

contraprestacions econòmiques es troben en la documentació. 

Continua el Vicerector exposant la tercera patent que és un dispositiu que fa referència a 

la patent “Dispositiu de detecció de GHB en líquids i mètode de preparació d'aquest”. Els 

inventors són els professors Salvador Gil Grau, Margarita Parra Álvarez, Pau Arroyo 

Máñez, Pablo Gaviña Costero, Jordi Roig Rubio i José Antonio Sáez Cases, tots ells de 
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l'Institut Interuniversitari d'Investigació de Reconeixement Molecular i Desenvolupament 

Tecnològic del IDM. En aquest cas, es tracta del disseny d'un dispositiu sensor en format 

de polsera que permet detectar la presència de gamma hidroxibutirato en líquids de 

manera ràpida i fiable. Els titulars de la patent són la Universitat de València amb un 40% 

i la Universitat Politècnica de València amb un 60%. El licenciatari seria l'empresa 

OpticalSens, una spin-off de la Universitat de València i de la Universitat Politècnica de 

València. Es proposa una llicència exclusiva per a l'explotació i ús de la patent. La duració 

estaria sotmesa als drets de la patent, per 20 anys. Les contraprestacions econòmiques 

es troben en la documentació i OpticalSens assumiria el control de les despeses. 

 

Per acabar, el Vicerector demana l’aprovació del Consell de Govern d’aquest punt  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 

ACGUV 85/2025. “Aprovar el contracte de llicència de drets d’us i 
explotació de la patent P202430536 “COMPUESTOS Y 
ANTICUERPOS PARA LA INMUNODETECCIÓN DE 
DIHRIDOANATOXINAS” titularitat UV (50% ) i CSIC (50%), amb 
caràcter exclusiu, a l’empresa GOLD STANDARD DIAGNOSTICS 
HORSHAM (GSD)”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 86/2025. “Aprovar el contracte de llicència de drets d’us i 
explotació de la sol·licitud de patent europea “Compounds and 
compositions that attract the species Paracoccus burnerae, 
devices and methods for controlling and/or monitoring the pest”, 
titularitat UV (35%), UPV (50%) i Ecología y Protección Agrícola S.L. 
(15%) amb carácter exclusiu, a l’empresa Ecología y Protección 
Agrícola S.L.”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 87/2025. “Aprovar el contracte de llicència de drets d’us i 
explotació de la sol·licitud de patent P202431055 “Dispositivo de 
detección de GHB en líquidos y método de preparación del 
mismo”, titularitat UV (40%) i UPV (60%), amb caràcter exclusiu, a 
l’empresa OPTICALSENS, S.L. (Spin-off interuniversitaria de la UV 
i de la UPV)”, segons la documentación que s’adjunta com a annex. 
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12.  Aprovació, si escau, de la proposta de la liquidació del Pressupost de la Universitat 
de València, corresponent a l’exercici 2024. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que inicia la exposició d’aquest punt explicant 

que  

la Gerència ha presentat la liquidació del pressupost corresponent a l’exercici 2024, 

elaborada d’acord amb les normes establertes en el Pla General de Comptabilitat Pública 

de 2010, en aplicació a la Universitat de València des de l’exercici 2019.  

De conformitat amb el Reglament d’execució pressupostària per a 2024, la Gerència, sota 

la direcció del Rectorat, ha formulat els comptes anuals, que han sigut informats pel Consell 

de Govern i seran sotmesos a aprovació pel Consell Social. La liquidació del pressupost 

forma part integrant d’aquests comptes i la proposta compta amb l’informe favorable de 

la Comissió Econòmica del Consell de Govern.  

S’ha destacat que el nou calendari d’elaboració i aprovació, aplicat per primera vegada l’any 

anterior, s’ajusta a les exigències de la Llei de Pressupostos de la Generalitat i la Llei 

d’Hisenda Pública, i ha sigut acceptat per la Intervenció General. Aquest calendari permet 

una millor anàlisi i control per part dels òrgans interns i externs de supervisió.  

Pel que fa a les dades econòmiques més rellevants, el resultat pressupostari de l’exercici 

2024 ha sigut de 11 milions d’euros, resultat de la diferència entre drets reconeguts nets 

(572 M€) i obligacions reconegudes netes (561 M€). Aquestes xifres representen una 

variació del +1,5% i +6%, respectivament, respecte a l’exercici 2023.  

Després dels ajustos comptables corresponents per eliminar l’efecte del finançament 

afectat, s’obté un superàvit de finançament de 28,9 milions d’euros [2022: 34,9 M€], 

resultat de: l’increment pel crèdit finançat amb romanents no afectats (15 M€); 

l’’increment per desviacions negatives de finançament afectat i la reducció per desviacions 

positives de finançament afectat. 

S’ha assenyalat que, des de 2015, el resultat pressupostari ha sigut sempre positiu i que 

en 2024 es manté aquesta tendència, tot i una lleugera reducció deguda a un canvi de 

criteri en el reconeixement de drets impulsat per la Intervenció General, l’efecte del qual 

s’ha eliminat en el resultat ajustat.  
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S’ha presentat l’estat de liquidació del pressupost de l’exercici 2024, amb un detall dels 

ingressos i despeses pressupostàries, que ascendeixen a 572 M€ i 561 M€, 

respectivament. 

S’ha exposat el resum de ingressos per capítols: 

Capítol 3 – Taxes i altres ingressos: 84 M€ (15% del total). D’aquest import, 56 M€ 

corresponen a taxes i preus públics per serveis acadèmics (67%), i 21,5 M€ a prestacions 

de serveis (26%), incloent contractes d’investigació (11,4 M€), patrocinis (2 M€), serveis 

de suport a la investigació (1,9 M€) i allotjament (1,5 M€). 

Capítol 4 – Transferències corrents: 396 M€ (69% del total), principal font d’ingressos. 

Capítol 5 – Ingressos patrimonials: 4 M€, principalment per interessos bancaris (2,9 M€) 

i rendes diverses. 

Capítol 7 – Transferències de capital: 81 M€ (14% del total). 

Capítol 9 – Passius financers: 6,5 M€, per bestretes reembossables de l’Agència Estatal 

d’Investigació. 

 

El grau d’execució dels ingressos ha sigut del 96% respecte als crèdits definitius (sense 

incloure romanents), i el grau de compliment ha arribat al 71%, millorant significativament 

respecte a l’any anterior. L’evolució temporal mostra un increment global del 1,5% en els 

drets reconeguts nets respecte a 2023. 

El capítol 4 ha crescut un 3,2%, destacant l’increment del 3,4% en la transferència 

ordinària de la Generalitat Valenciana. Aquest augment compensa la reducció progressiva 

dels ingressos per taxes acadèmiques, deguda a la baixada dels preus públics.  

També s’ha presentat el resum de despesses per capítols de les obligacions reconegudes 

netes: 

Capítol 1 – Personal: 323 M€ (60% del total de despeses no financeres). 

Capítol 2 – Funcionament: 76 M€ (14%). 

Capítol 3 – Despeses financeres: 0,23 M€ (<1%), principalment comissions bancàries. 

Capítol 4 – Transferències corrents: 18 M€ (3%). 

Capítol 6 – Inversions reals: 121 M€ (22%). Inclou 25 M€ en inversions (16 M€ en edificis) 

i 96 M€ en despeses d’investigació i formació de capital humà (79% del capítol). 

Capítol 7 – Transferències de capital: 3 M€. 

Capítol 9 – Passius financers: 20 M€, per amortització de préstecs i bestretes FEDER. 
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S’ha destacat que el grau d’execució s’ha mantingut estable, i el grau de compliment ha 

augmentat fins al 70%, després d’haver-se estabilitzat al voltant del 60% en els darrers 

quatre anys. El menor grau de compliment es concentra en els capítols de transferències 

corrents i de capital. 

S’ha informat que els graus d’execució i de compliment del pressupost 2024 es mantenen 

dins dels nivells habituals, amb una execució del 65% i un compliment del 96%. El termini 

mitjà de pagament s’ha situat en 16 dies, millorant respecte als 18 dies de 2023. 

L’execució global està condicionada pel baix nivell d’execució del capítol 6 d’inversions, que 

no arriba al 40%, degut al caràcter pluriennal de moltes inversions, especialment les 

vinculades a béns d’ús públic i projectes d’investigació (79% del total del capítol). 

L’evolució de les obligacions reconegudes netes mostra un increment global del 6%. Es 

destaquen els següents aspectes: 

Capítol 1 – Personal: creixement del 6%, atribuït a: un increment retributiu del 2% establit 

per la Llei de Pressupostos Generals de l’Estat, al cost de les promocions del PDI amb 

efectes retroactius i futurs, per el reconeixement de trams d’antiguitat, carrera 

professional i mèrits docents i investigadors i el increment de la cotització a la Seguretat 

Social del PDI.  

Capítol 6 – Inversions: lleugera reducció, mantenint el nivell de despesa de 2023, any en 

què va créixer un 22%. Es mantenen estables les despeses d’investigació (article 68) i les 

inversions en infraestructures.  

Capítol 3 – Despeses financeres: disminució del 12%, situant-se en 0,23 M€. 

Capítol 9 – Passius financers: increment significatiu, passant de 0,9 M€ a 20 M€. 

S’ha posat especial èmfasi en l’article 68 del capítol 6, que recull les despeses en 

investigació, estudis i projectes en curs. Aquestes despeses, finançades amb fons públics i 

privats, han mantingut un nivell elevat en 2024, consolidant la tendència de creixement 

dels darrers tres anys. L’increment d’aquestes despeses reflecteix una millora en la 

captació de fons externs, tot i que també implica un augment de la inversió amb fons propis 

per fer front al cofinançament requerit. 

D’acord amb l’article 57 de la Llei 2/2023 (LOSU) i l’article 15 de la Llei 9/2022 de 

Pressupostos de la Generalitat, la liquidació del pressupost ha d’incloure una referència 

expressa al compliment dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera. 
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Una vegada aplicats els ajustos segons el Sistema Europeu de Comptes (SEC), es constata 

el compliment de l’objectiu d’estabilitat pressupostària, amb una capacitat de finançament 

de 23,7 M€, segons els quadres de la pàgina 19 del document de liquidació.  

Pel que fa al sostre de despesa no financera, establit en 721 M€, la despesa computable 

ha sigut de 541 M€, per la qual cosa no s’ha superat el límit establert. 

Quant a la sostenibilitat financera, s’ha informat que el saldo d’endeutament financer s’ha 

reduït en 3,3 M€ durant 2024. A més, el període mitjà de pagament s’ha mantingut per 

sota dels 30 dies, complint així amb els criteris de sostenibilitat del deute comercial. 

Finalment, s’agraeix la tasca de tots els serveis implicats en l’elaboració de la liquidació del 

pressupost, especialment sota la coordinació de la Vicegerència de Coordinació Econòmica 

i de Serveis. 

Acaba el Gerent posant-se a disposició dels membres per qualsevol dubte que puga sorgir. 

 

Pren la paraula la Sra. Rectora per a mostrar el seu agraïment a tots els serveis i les 

persones que han fet possible aquesta justificació de comptes. Va destacar la 

transparència en la justificació, malgrat la situació d’infrafinançament que encara 

persisteix. També va posar en valor el compromís de la institució amb les persones i la 

gestió eficient de les infraestructures, tot i la manca de suport per part de la Generalitat i 

la no transferència del patrimoni universitari. Finalment, va reiterar el seu agraïment al 

Consell de Govern i va anunciar que traslladaria personalment aquest reconeixement als 

serveis corresponents. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 88/2025. “Aprovar la proposta de la liquidació del 
Pressupost de la Universitat de València, corresponent a l’exercici 
2024”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

13. Aprovació, si escau, de la modificació dels requisits d’accés a l’Escala Tècnica 
Superior de Veterinària. 
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El Gerent exposa que es va presentar una proposta de modificació dels requisits d’accés a 

l’Escala Tècnica Superior de Veterinària, acordada unànimement en la mesa negociadora 

amb les seccions sindicals i que aquesta modificació respon a l’evolució normativa i a la 

necessitat d’adaptar-se als criteris actuals establerts per una ordre ministerial sobre la 

capacitació del personal que treballa amb animals amb finalitats d’experimentació o 

docència. 

Destaca que el requisit del màster en veterinària, encara vigent a la Universitat, ha 

esdevingut un factor limitador en els processos selectius, com a consequëncia proposa 

substituir-lo per tres criteris fonamentals: capacitació i acreditació en la cura d’animals, en 

l’eutanàsia i en la realització de procediments. 

Per tant es sol·licita l’aprovació d’aquesta modificació als membres del Consell de Govern. 

 
S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 89/2025. “Aprovar la modificació dels requisits d’accés a 
l’Escala Tècnica Superior de Veterinària”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 

14.  Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretària General, que passa a relacionar els convenis 

que es proposen per la seua subscripció, recordant que la documentació està dipositada 

a l’Aula Virtual per la seua consulta. 

 
Per part de la Vicerectora d’estudis, presenta el següent: 
 

- Renovació del Conveni de Col·laboració entre la Universitat de Barcelona, la 

Universitat Carlos III de Madrid i la Universitat de València per al 

desenvolupament del programa de Doctorat conjunt en Història Econòmica. 

Per part de la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació, 
presenta el següents: 
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- Conveni entre la Universitat de València, i la Autoritat Portuària de Castelló, de 

les Pràctiques Externes del alumnat de Grau y Postgrau.  

- Addenda modificativa de pròrroga del conveni de la Universitat de València, la 

Confederació Hidrogràfica del Xúquer per a la realització de pràctiques 

acadèmiques. 

- Conveni de cooperació educativa entre la Universitat de València i la Universitat 

de Murcia per a la realització de pràctiques acadèmiques externes i per a la 

realització de treballs de fi d'estudis o d'investigació.  

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la Generalitat, a través 

de la Conselleria d'Innovació, Indústria, Comerç i Turisme, per a la realització de 

pràctiques acadèmiques externes. 

- Conveni entre la Universitat de València i el Ministeri d'Assumptes Exteriors, 

Unió Europea i Cooperació per a la realització de pràctiques dels alumnes de 

Grau i Postgrau. 

- Conveni de Cooperació Educativa entre la Universitat de València, el Servicio 

Canario de Salud, per a la realització de pràctiques acadèmiques externes de 

l’alumnat universitari. 

- Conveni de reciprocitat per a cooperació educativa entre la Universitat de 

València i la Universidad de Salamanca, per a la realització de pràctiques 

acadèmiques externes  

- Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i el Cabildo Insular de 

Lanzarote, per a la realització de pràctiques acadèmiques externes. 

- Conveni entre la Universitat de València i la Autoridad Independiente de 

Responsabilidad Fiscal, AAI (AIReF) per a articular les relacions derivades de la 

selecció i incorporació d'estudiants en pràctiques en el marc del procediment 

convocat per resolució de 20 de gener, de la Presidència de l'Autoritat 

Independent de Responsabilitat Fiscal, AAI (BOE del 23 de gener de 2025) 

 
Per part de la Vicerectora d'Innovació i Transferència, presenta els següents: 
 

- Protocol General d'actuació entre la Universitat de València i el Instituto 

Colombiano de Derecho Tributario. 

- Protocol General d’actuació entre la Universitat de València i la empresa OESIA. 
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Per part de la Vicerectora de Cultura i Societat, presenta el següent: 
 

- Conveni entre la Universitat de València i el Parc Arqueològic de Pompeia. 

 
Per part del Vicerector d'Internacionalització i Multilingüisme, presenta els següents: 

- Conveni entre la Universitat de València i la Universitat de La Salle, (Colòmbia). 

- Conveni entre la Universitat de València i la Universidad Hispanoamericana, 

(Costa Rica). 

- Conveni entre la Universitat de València i la Birzeit University (Palestina). 

- Conveni entre la Universitat de València i la Universidad Nacional San Luís 

Gonzaga, (Perú). 

 
Per part de la Vicerectora d'Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives, presenta els següents: 

- Conveni marc de col·laboració entre la Universitat de València-Estudi General i 

la Asociación de Mujeres Gitanas, ROMI de València. 

- Conveni marc de col·laboració amb el Observatorio de la Diversidad en los 

Medios Audivisuales, ODA. 

 
Per part del gabinet de la rectora, se presenta el següent: 
 

- Conveni marc de col·laboració de la Universitat de València i la Universidad 

Panamericana de Mèxic. 

 
S’obre un torn ‘intervencions. No hi ha sol·licituds. 

La Sra. Rectora aprofita per a mostrar la satisfacció per continuar signant convenis amb 

Universitats de Palestina.  

 
Per assentiment dels membres del Consell, es prenen els acords següents: 
 
 

ACGUV 90/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, la renovació 
del conveni de col·laboració entre la Universitat de Barcelona, la 
Universidad Carlos III de Madrid i la Universitat de València per al 
desenvolupament del Programa de Doctorat conjunt en Història 
Econòmica”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
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ACGUV 91/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni 
entre la Universitat de València i l’Autoritat Portuària de Castelló 
externes de l’alumnat de Grau i Postgrau”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 

 
ACGUV 92/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, l’ 
addenda modificativa i de pròrroga del conveni entre la 
Universitat de València i la Confederació Hidrogràfica del 
Xúquer, O.A. per a la realització de pràctiques acadèmiques”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 93/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni de cooperació educativa entre la Universitat de 
València i la Universidad de Murcia per a la realització de 
practiques acadèmiques externes i per a la realització de 
treballs de fi d’estudis o investigació”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 94/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la 
Generalitat, a través de la Conselleria d’Innovació, Indústria, 
Comerç i Turisme, per a la realització de pràctiques 
acadèmiques externes”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 95/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni entre la Universitat de València i el Ministeri 
d’Assumptes Exteriors, Unió Europea i Cooperació per a la 
realització de practiques dels alumnes de grau i postgrau”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 96/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni de cooperació educativa entre la Universitat de 
València i el Servicio Canario de la Salud, per a la realització 
de practiques acadèmiques externes de l’alumnat 
universitari”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 97/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni de reciprocitat per a cooperació educativa entre la 
Universitat de València i la Universidad de Salamanca, per a 
la realització de practiques acadèmiques externes”, segons 
la documentació que s’adjunta com a annex. 
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ACGUV 98/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni de col·laboració entre la Universitat de València i el 
Cabildo Insular de Lanzarote, per a la realització de 
practiques acadèmiques externes”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 99/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni de col·laboració entre la Universitat de València 
Autoridad Independiente de Responsabilidad Fiscal, AAI 
(AIReF) per a articular les relacions derivades de la selecció 
i incorporació d’estudiants en pràctiques en el marc del 
procediment convocat per resolució de 20 de gener, de la 
Presidència de l’Autoritat Independent de Responsabilitat 
Fiscal, AAI (BOE del 23 de gener de 2025)”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 100/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
Protocol General d’actuació entre la Universitat de València 
i el Instituto Colombiano de Derecho Tributario”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 101/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
Protocol General d’actuació entre la Universitat de València 
i l’empresa OESIA”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex. 
 
ACGUV 102/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni entre la Universitat de València i el Parc Arqueològic 
de Pompeia”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 103/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni entre la Universitat de València i la Universidad de 
La Salle (Colòmbia)”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex. 
 
ACGUV 104/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni entre la Universitat de València i la Universidad 
Hispanoamericana (Costa Rica)”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 105/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni entre la Universitat de València i la Birzeit University 
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(Palestina)”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex. 
 
ACGUV 106/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni entre la Universitat de València i la Universidad 
Nacional San Luis Gonzaga (Perú)”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 107/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni marc de col·laboració entre la Universitat de 
València-Estudi General i la Asociación de Mujeres Gitanas 
ROMI de València”, segons la documentació que s’adjunta com 
a annex. 
 
ACGUV 108/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, el 
conveni marc de col·laboració entre la Universitat de 
València-Estudi General i el Observatorio de la Diversidad en 
los Medios Audivisuales (ODA)”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex. 
 
ACGUV 109/2025. “Aprovar, per la seua subscripció, la 
renovació del conveni marc de col·laboració de la Universitat 
de València i la Universidad Panamericana de Mèxic”, segons 
la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

15.  Torn obert de paraules. 

 
La Sra. Rectora presenta aquest punt i dona la paraula al President de Junta de PDI Aniceto 

Masferrer, qui pren la paraula per agrair públicament la felicitació rebuda per part de la 

Rectora amb motiu del premi que li ha sigut concedit, premi que, segons manifesta, no 

esperava. Expressa el seu agraïment a la comissió encarregada de l’atorgament del 

guardó, així com la seua satisfacció per representar a una Universitat que li dona suport, 

fet pel qual es mostra especialment agraït a la Rectora. 

Tot seguit, aprofita la seua intervenció per fer un comentari en relació amb el punt número 

6 de l’ordre del dia, destacant l’absència de la Sra. Teresa Bondia i del Sr. Vicerector. En 

primer lloc, informa al Consell de Govern que, un any més, es manté la situació de reducció 

de dedicació docent del professorat, i recorda que la Universitat continua sense aplicar les 

reduccions establides per la LOSU, sent, segons indica, l’única universitat de la Comunitat 

Valenciana en aquesta situació. 
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Reconeix l’esforç realitzat pel Servei de Recursos Humans i pel Vicerectorat de Professorat 

per gestionar l’elevat volum de places convocades, esforç que valora i agraeix sincerament. 

No obstant això, assenyala que existeix un cert retard en aquest àmbit, i considera oportú 

informar-ne. 

En representació de totes les seccions sindicals amb presència a la mesa negociadora, i 

en qualitat de President de la Junta de PDI, comunica que s’ha treballat conjuntament per 

aprovar una proposta relativa a la dedicació docent i les reduccions per motius diversos, 

que inclou tant el professorat funcionari com el contractat. 

Destaca que el Vicerector de Professorat ha acollit la proposta amb realisme, franquesa i 

sinceritat, actitud que agraeix. Així mateix, recorda el compromís expressat per la Sra. 

Teresa Bondia d’iniciar la negociació abans de la finalització de l’estiu, fet que també 

agraeix. 

Finalment, formula una petició en nom de totes les seccions sindicals: que la negociació no 

s’inicie en un moment massa avançat de l’estiu, amb l’objectiu que puga concloure’s abans 

de finals de octubre-novembre de 2025. Que no siga una negociació que dure tot el curs 

25-26, sinó que a finals del any 25, cap a novembre, aquesta negociació es puga concloure, 

de manera que estiga clara aquesta qüestió, fins i tot abans de la renovació del nou equip 

de govern prevista per a l’any vinent. 

Conclou reiterant el seu agraïment i expressant la seua confiança en la voluntat del 

Vicerector de dur a terme aquesta negociació de manera satisfactòria. 

La Sra. Rectora intervé per recordar que existeixen limitacions legals respecte a les 

contractacions que es poden dur a terme, incloent-hi la figura del professorat associat amb 

caràcter indefinit. 

Pregunta als membres del Consell de Govern si la Generalitat Valenciana va a autoritzar la 

possibilitat de contractar professorat associat indefinit amb l’objectiu de reduir la dedicació 

docent del conjunt del professorat a vint crèdits. 

En aquest sentit, fa una crida a actuar amb sensatesa i coherència, partint de la realitat 

legal actual, que no es limita únicament a la LOSU, sinó que inclou altres normatives i 

requisits administratius. Recorda que qualsevol tipus de contractació requereix 

autorització prèvia per part de la Conselleria. 

Finalment, posa com a exemple el cas de la transformació de places d’ajudant doctor, que 

també necessita l’aprovació i autorització expressa de la Conselleria, tal com ha assenyalat 

anteriorment la Sra. Teresa Bondia. 
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El Sr. Aniceto Masferrer manifesta que valora positivament l’actitud de la Rectora, 

destacant la seua sinceritat i claredat en el tractament d’aquesta qüestió, així com el to 

seré i dialogant mantingut tant per ella com pel Vicerector. Afig que, durant l’exposició de 

la proposta per part de la Junta de PDI, es va deixar clar que qualsevol aspecte que no fóra 

realista o legal seria revisat i adaptat, mostrant una plena disposició a seguir el 

procediment que calga. 

Remarca que es tracta d’una proposta de treball oberta, i que actualment s’està a l’espera 

de rebre una contraproposta per part del Vicerector. Subratlla que no hi ha cap tancament 

en la negociació, sinó una voluntat clara d’obertura i col·laboració per part de totes les 

parts implicades i finalitza agraint novament el to i la predisposició mostrada per l’equip 

rectoral. 

 

La Sra. Rectora, pren de nou la paraula, agraeix als presents el seu treball i esforç i desitja 

unes bones Pasqües de Resurrecció, esperant que es puga descansar i tornar amb mes 

força. 

A continuació clou la sessió, a les 11.00 hores, de la qual cosa, com a Secretaria General, 

estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 

Rectora 

María Elena Olmos Ortega 

Secretaria General 

 

 


